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Zapytanie

Zwracam się z prośbą o udostępnienie informacji dotyczącej Kasy Zapomogowo-
Pożyczkowej pracowników oświaty.

1. Jak ilość środków jest zgromadzona na koncie KZP?
2. Ile jest złożonych wniosków o pożyczkę (data wpływu)?
3. Jaki jest czas oczekiwania na udzielenie pożyczki?
4. Ilość pożyczek udzielonych w poszczególnych miesiącach od września

2020.
5. Skład komisji rozpatrującej wnioski o udzielenie pożyczki z KZP

Odpowiedź proszę o przekazanie na platformie Posiedzenia, do
wiadomości wszystkich radnych.

Małgorzata Kamińska.




